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 RESUMÉ/VERSLAG  
VAN DE VERGADERING VAN  

DE RAAD VAN DE GEMEENTE AALSMEER 
d.d. 5 NOVEMBER 2009 

 
 Naam voorzitter : dhr. drs. P.J.M. Litjens  

Naam griffier       : mevr. Drs. E. Vergne  
 
AFWEZIG      : -- 
 

R-1. Opening door de voorzitter dhr. P.J.M. Litjens 
De voorzitter opent de vergadering om 14.00 uur. De heer Tuning komt later. 
 
Spreekvolgorde: CDA – PACT Aalsmeer – VVD – AB  
 
Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

 Behandelstukken 
R-2 Programmabegroting 2010  

Portefeuillehouder: P.J.M. Litjens  
 
Voorafgaande aan de behandeling wordt toegelicht dat de septembercirculaire een positieve 
financiële situatie laat zien, zij het dat de meeste gelden geoormerkt zijn. Dit geeft weinig ver-
anderingen voor het meerjarenbeeld. Het college stelt voor het geringe positieve saldo op dit 
moment niet in te vullen - gelet op te verrichten taken  -  teneinde voor de begroting 2011 een 
sluitend meerjarenkader te hebben.  
Een ambtelijke werkgroep (financiële horizon) gaat inventariseren welke mogelijkheden er zijn 
om te komen tot een gezonde financiële horizon voor de komende jaren. Begin 2010 zal poli-
tiek-bestuurlijk hieraan aandacht worden gegeven, om ervoor te zorgen dat na de verkiezingen 
van 3 maart 2010 handvatten aanwezig zijn voor het invullen van de doelstellingen van het col-
lege en het raadsprogramma 2010-2014.  
 
Algemene beschouwingen 
De CDA-fractie memoreert dat in deze raadsperiode veel tot stand is gekomen en in gang is 
gezet. Belangrijke onderwerpen zijn: jeugd- en gezinsplan, sportnota, invoering WMO, twee 
nieuwe scholen, verdere ontwikkeling van de N201 en aangrenzend bedrijventerrein, waterplan, 
economische visie. Verkeers- en vervoerplan, gebiedsvisie en woonvisie komen in deze raads-
periode nog aan de orde, ook al was het haar liever geweest dat dit eerder was gebeurd.  
Alles wat wordt gezegd staat in het teken van de economische crisis. De overheidsfinanciën 
staan onder druk en het aantal werklozen stijgt. Geprobeerd wordt desondanks zo veel mogelijk 
overeind te houden: “Behoud wat ge hebt (retine quod habet)”. Solidariteit heeft prioriteit. Dit be-
tekent dat een van de belangrijkste taken van de overheid is een sociaal vangnet te vormen 
voor mensen in een moeilijke situatie, ontstaan door onder andere gebrek aan geld of werk.  
Onderschreven wordt dat de gemeente Aalsmeer voor een enorme klus staat om de komende 
jaren tot een sluitende begroting te komen. Het CDA loopt niet weg voor haar verantwoordelijk-
heid. College en raad moeten samen de klus klaren. Er moeten keuzen worden gemaakt. Het 
ambitieniveau van raad en college moeten in overeenstemming worden gebracht met de be-
schikbare middelen. De organisatie moet de taken sober en doelmatig uitvoeren. Derhalve geen 
overbodige uitgaven, geen onnodige interne procedures die veel ambtelijke tijd kosten. 
Aandacht wordt gevraagd voor doelmatigheid bij medewerkers, het management en het colle-
ge. De samenwerking van Aalsmeer en Uithoorn is daarvan onderdeel. Verdere verdieping en 
verbetering van de samenwerking is een voorwaarde. De efficiency moet beter en anders. Me-
dewerkers hier werken hard, maar te vaak is sprake van raadsvoorstellen en ontwikkelingen die 
anders moeten (o.a. bestemmingsplannen, hotel aan Oosteinderweg en Polderzoom). Gevolg is 
extra werk voor de raadsleden en onbegrip bij belanghebbenden. Ook de raad moet in de spie-
gel kijken. De CDA-fractie heeft geconstateerd te veel bezig te zijn met details in plaats van met 
hoofdlijnen. De raad moet een slag maken bij het vaststellen van kaders. De kernrollen van de 
gemeenteraad zijn duidelijk: volksvertegenwoordiging, kaders stellen, controle. Een handreiking 
in kaderstelling is een must.  
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Over de programma’s wordt een aantal zaken gemeld: 
-De start van Centrum Jeugd en Gezin is positief; er is een grote rol voor de gemeente 
 weggelegd om de bekendheid en laagdrempeligheid via gerichte voorlichting te stimuleren.  
- Het basisonderwijs is verrijkt met twee brede scholen. 
- Zorgen zijn er over het voortgezet onderwijs. Eerder is het niet gelukt om voortgezet onderwijs 
  in Aalsmeer te verwezenlijken. Bijna 1000 leerlingen uit Aalsmeer en Uithoorn volgen  
  voortgezet onderwijs in naburige gemeenten. Het wordt steeds moeilijker in te schrijven op  
  scholen in Uithoorn en Amstelveen. De wethouder is in gesprek met de Westplasmavo over  
  een vestiging voor volwaardig havo-onderwijs. Hierbij moet ook het vwo worden betrokken.  
  Daarover zal een motie worden ingediend.  
- De fractie zal zich blijven inzetten voor jeugdvoorzieningen, laagdrempelig en accommodatie 
  gebonden. Het project Bus is een lapmiddel. De JOP’s geven meer overlast dan dat zij een  
  oplossing bieden. De totale uitgaven voor jeugd- en jongerenwerk zullen bij de evaluatie  
  kritisch tegen het licht worden gehouden, met mogelijk andere keuzes tot gevolg.  
- In het kader van het gezondheidsbeleid hebben gemeenten een grote verantwoordelijkheid  
  t.o.v. de jeugd. Dit geldt ook voor het geïntegreerde lokale jeugd- en veiligheidsbeleid.  
  De Actiegroep Vroeg op Stap maakt zich sterk om de aanvangs- en sluitingstijden van de  
  horeca te vervroegen. Inmiddels is bij ouders en deskundigen groot bewustzijn ontstaan van  
  de nadelige gevolgen van het late stappen. Het CDA ondersteunt de actie, waaraan ook veel  
  ouders in Aalsmeer hebben meegedaan, al was het alleen maar om overal de discussie op  
  gang te brengen dat herziening van de openings- en sluitingstijden van de horeca tot  
  verbetering van de gezondheid en het welzijn van jongeren kan leiden.  
-Het afromen van het WMO-budget. Hoe reëel is het om het budget voor de huishoudelijke  
  verzorging met � 250.000 af te romen? De productbegroting geeft aan dat er naar verwachting 
  voldoende budget overblijft voor de huishoudelijke verzorging. Het kabinet boekt een  
  bezuiniging van � 50 miljoen op de WMO. Is die verwachting gerechtvaardigd? 
- De gemeenten worden ermee geconfronteerd dat UWV in 2010 met � 75 miljoen  
  worden gekort. In 2011 wordt dit bedrag verhoogd met � 159 miljoen. Het kabinet wil de  
  komende jaren � 400 miljoen bezuinigen op re-integratiegelden. Dit geeft zorgen bij de fractie. 
  Hoe moet hiermee in het vervolg worden omgegaan? 
- Moeite heeft de fractie met de plannen van een horecavoorziening en verplaatsing van de  
  VVV naar het Praamplein. Immers, de meerderheid van de raad wil op het Praamplein een  
  open waterfront. Het is te voorbarig burgers nu al op te roepen met ideeën te komen, omdat  
  de raad een en ander nog niet heeft behandeld.  
- Handhaving. De fractie is positief dat in het eerste kwartaal 2010 stappen worden gezet als  
  basis voor een verdere doorontwikkeling van handhaving. Afstemmen van prioriteiten, maken  
  van keuzes en het uitwerken van verdere prioriteiten en handhavingsdoelen geven meer  
  duidelijkheid. Daarbij is het van belang dat gemeenteraad én burger goede informatie krijgen  
  over handhavingstrajecten en procedures.  
- Duurzame leefomgeving. Ruim 130 gemeenten hebben tot nu toe de vragenlijst ingediend.  
  Dit verdient lof. De duurzaamheidsmeter is voor iedereen toegankelijk via de website.  
  Zo biedt de gemeente een ieder de kans zich te informeren over wat lokaal gebeurt en  
  wat er mogelijk is. De lokale duurzaamheidsmeter vormt daarmee een bron van inspiratie om  
  eigen politieke ambities aan te scherpen. Aalsmeer ontbreekt helaas op deze lijst. Een  
  gemiste kans. De gemeente mist inspiratie en ambitie, ook al wordt wel uitgesproken dat  
  daarvan sprake is. De burgers merken er weinig van. Informatie over duurzaamheid en  
  klimaatbeleid van deze gemeente is nergens terug te vinden. De fractie pleit ervoor haast te  
  maken; geen grote woorden over een energiebedrijf, maar maak een begin met de routekaart, 
  duurzaam inkopen, energie besparen door isolatie, optimalisatie van verwarming en ventilatie 
  regelingen, vervanging van cv-installaties. Neem initiatief om de Aalsmeerse gemeenschap te  
  stimuleren energiebesparende maatregelen te nemen. Duurzaam onderhoud gemeentelijke  
  gebouwen, energiebesparing op openbare verlichting, enz. De gemeente heeft een voorbeeld 
  functie.  
- Baggerbeleid. Het uitbaggeren van de Westeinderplas heeft voor de fractie grote prioriteit.  
  De vooroevers van het Reigerbos worden nu opgevuld met bagger uit andere gebieden, terwijl 
  de Westeinderplas dichtslibt. Via een motie wordt hierop teruggekomen.  
- De woningmarkt is verstoord. Oorzaak dat de markt niet werkt is dat vraag en aanbod niet  
  goed op elkaar aansluiten: te weinig en verkeerde woningen. Voor starters is het nauwelijks  
  mogelijk een woning te kopen. Kern van het probleem is dat niet van onderaf wordt gedacht  
  (wat is de wens?), maar van bovenaf wordt gepland. Bij behandeling van de woonvisie komt  
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  de fractie hierop terug. De discussie rond de Polderzoom gaat niet over de woonwensen van  
  Aalsmeerders, maar over het sluitend zijn van de exploitatie. Er moet niet worden gediscus-  
  sieerd over 28% of 30% sociale woningbouw. Deze discussie is niet nodig als wordt  
  nagedacht over het op elkaar aansluiten van vraag en aanbod.  
- De discussie over de brug naar het Stokkeland en de keramiekschuur. De fractie heeft vragen 
  gesteld over onder andere de noodzaak van de aanleg van de brug, de totstandkoming van  
  de besluitvorming en het draagvlak. Staat de investering niet op gespannen voet met de  
  bezuinigingsoperatie die ook Aalsmeer raakt? De antwoorden laten niet zien dat realisering  
  van de brug absoluut noodzakelijk is. Het college meldt dat voor het peilen van het draagvlak 
  bij de wijkraad informatie moet worden ingewonnen. Het CDA is niet overtuigd van het nut  
  van de brug. Een door de VVD in te dienen motie wordt gesteund.  
  Voor de keramiekschuur gelden dezelfde argumenten als voor de brug: waarom een grote  
  investering voor sloop en nieuwbouw? Het CDA ziet meer in een op eenvoudige wijze  
  renoveren van de voormalige bloemenschuur. Een motie van de VVD zal worden onder-  
  steund.  
- Het economisch klimaat treft ook de sierteeltsector. De markt voor bloemen, planten en  
  aanverwante artikelen heeft te leiden door de sterke euro, het geschonden consumenten-  
  vertrouwen, krediet- en financieringsbeperkingen. Er is sprake van omzetdaling bij de veiling,  
  exportbedrijven gaan failliet, kwekers stoppen of moeten medewerkers ontslaan. Dit geldt ook 
  voor andere sectoren in de gemeente. De gemeente moet oog hebben voor deze ontwikkeling. 
  Op middellange termijn zullen er zeker oplossingen komen. Overheid en bedrijfsleven moeten  
  samen kansen creëren en benutten, juist ten tijde van het huidige economische klimaat.  
 
De fractie PACT Aalsmeer merkt op dat de tijd voorbij vliegt. Bij het begin van deze raadsperio-
de, in 2006, was geen sprake van een kredietcrisis, de economie bloeide. Aalsmeer stond er 
niet slecht voor. Het kon beter. Met de coalitiepartners werden nieuwe keuzes gemaakt, die 
Aalsmeer toekomstbestendig zouden maken. Intussen is veel gebeurd, veel ook nog niet. Ge-
bleken is weer dat het moeilijk is de olietanker – de gemeente – van koers te laten veranderen. 
Rekening moet worden gehouden met oude beslissingen die tot in lengte van jaren aan de orde 
blijven. 
In deze raadsperiode is veel nieuw beleid gemaakt. Veel liet lang op zich wachten. Dat is frus-
trerend. Nu nieuwe plannen in uitvoering zijn en veranderingen voelbaar beginnen te worden, 
zet de economische recessie de olietanker bijna in de achteruit. PACT doet overigens niet mee 
aan doemdenken en negativisme. Aalsmeer mag van de bestuurders daadkrachtig optreden 
verwachten, positief blijven en verstandige keuzes maken. De fractie blijft positief door voor-
alsnog door te gaan met de in gang gezette nieuwe koers op de diverse beleidsterreinen. 
In de algemene beschouwingen is toegelicht hoe PACT Aalsmeer korte metten wil maken met 
de op de gemeente afkomende financiële bedreigingen.  
De uitdagingen op korte termijn: 
In het algemeen is sprake van een prima programmabegroting, ook al heeft de fractie hier en 
daar opmerkingen en nuanceringen. PACT Aalsmeer neemt als uitgangspunt: iedereen moet 
mee kunnen doen aan de samenleving. Daarom ondersteunt zij kwetsbare groepen en zal zij 
verdedigen dat de gemeenschap en de gemeente een zorgplicht hebben voor mensen die het 
niet op eigen kracht redden. De leefomgeving moet verantwoord worden beheerd voor toekom-
stige generaties. Het komende jaar moet worden afgemaakt wat in gang is gezet. Begrotings-
technisch zijn 2010 en 2011 jaren waarin de plannen bekostigd moeten kunnen worden.  
Opmerkingen over voor PACT Aalsmeer meest belangrijke of actuele onderwerpen: 
De volledige opsomming zal in het verkiezingsprogramma worden opgenomen. 
* Een eigen vestiging voor middelbaar onderwijs in Aalsmeer.  
* De jeugdwerkeloosheid hier is laag. Werkzoekende jongeren moeten worden geholpen aan 
   een opleiding of stageplaats. 
* Regel snelle en adequate ondersteuning aan inwoners die het tijdelijk financieel zwaar krijgen. 
   Bijstand, schuldhulpverlening moeten zo snel mogelijk op gang komen. De regelgeving op  
   dat gebied moet bij voorrang ontbureaucratiseerd worden. 
* Handhaving. Onderschreven wordt dat hoe hoger het risico, hoe zwaarder wordt getoetst. 
   Geen regelgeving die niet te handhaven is, geen vergunningen die ruimte bieden voor onei-  
   genlijk gebruik. Ingestemd wordt met programmatisch handhaven. Dit betekent snel nieuwe  
   prioriteiten stellen en een en ander daadkrachtig aanpakken.  
* Hopelijk worden de in het AVVP opgenomen maatregelen snel genomen om Aalsmeer  
   bereikbaar en mobiel te houden.  
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* De fractie is teleurgesteld dat de eerste versie van het Uitvoeringsplan klimaatbeleid op weinig 
  draagvlak kon rekenen bij de coalitiepartners, terwijl ieder eenzelfde doel lijkt te hebben. Zij  
  hoopt dat het college nog dit jaar een nieuwe poging waagt met een plan te komen dat ook  
  de grootste criticasters enthousiast krijgt.  
* Nieuw beleid op het gebied van duurzaam bouwen en energie lijkt tot mislukking gedoemd te  
  zijn. Voor lopende projecten geldt het bestaande ambitieniveau C. Wat zijn lopende projecten  
  en hoe zo “bestaand niveau C”? Bestaand is ambitieniveau B voor duurzaam bouwen en A  
  voor energie. Lopend is alles waarvoor op dit moment de schop in de grond gaat. Al het  
  andere is nieuw. De fractie wil daarvoor van het college horen dat het zich een resultaat 
  verplichting oplegt om alsnog samen met de ontwikkelaars B en A mogelijk te maken om te  
  voorkomen dat de milieuambities mooie woorden blijven.  
* De Aalsmeerse gebiedsvisie zal de wissel stellen voor de toekomstige ruimtelijke inrichting  
  van Aalsmeer. De uitgangspunten van PACT Aalsmeer zijn bekend: behoud van het dorpse  
  karakter. In de bestaande programma’s vooral bouwen voor doelgroepen als starters, ouderen 
  en mensen met een smalle beurs. Veel groen en water in en tussen de wijken, zo min mogelijk 
  hoogbouw.  
* Green Port en Green Park zijn zorgenkindjes. Voor Green Port komt de economische situatie  
  aan op de voor Aalsmeer belangrijke sierteeltsector. Green Park merkt alles van de situatie in 
  de sierteeltsector en heeft te kampen met de vastzittende vastgoedmarkt. Het is goed dat het  
  Blooming Holland concept is ondergebracht bij Green Port Aalsmeer, zodat Green Park  
  Aalsmeer zich volledig kan concentreren op geld verdienen voor verlegging van de N201. 
* PACT Aalsmeer zal niet meedoen aan grondspeculaties als dit het risico op een financieel  
  fiasco verhoogt en de gemeente Aalsmeer kwetsbaarder maakt.  
* Doorgegaan moet worden met de intensieve communicatie met de buitenwereld. Het college 
  bezoekt bedrijven en instellingen, gaat de wijken in en is aanwezig in de pers.  
* De volksvertegenwoordigers mogen veel meer dan nu afgaan op het volk. Nu een griffier,  
  raadsadviseur en een griffiemedewerkster aanwezig zijn, kan de raad partijoverstijgend  
  werken aan projecten om burger en politiek dichter bij elkaar te brengen. De fractie hoopt dat  
  haar initiatief verordening burgerparticipatie snel door de werkgroep Bestuurlijke Vernieuwing  
  wordt opgepakt en nog dit jaar wordt vastgesteld. 
 
Programma financiën/de bezuinigingen: 
Hoe zijn bedreigingen om te buigen in kansen die de gemeente uiteindelijk sterker maken? 
* Een gezond financieel beleid, waarbij de financiële risico’s vroegtijdig worden onderkend en  
  goed beheerst. In het voorjaar 2010 wordt duidelijk wat de financiële consequenties van het  
  kabinetsbeleid voor de gemeentelijke financiën zijn.  
* Leidend principe voor de fractie is dat de zwakkeren in de samenleving zo veel mogelijk  
  moeten worden ontzien. De fractie wil de uitdaging als volgt aangaan: 
  1. Bepalen wat de kerntaken van de gemeente zijn en uitbesteden wat anderen beter  
      of goedkoper kunnen doen. Of samenwerken waar sprake is van schaalvoordelen. 
  2. Geen dikke beleidsnota’s schrijven, maar concentreren op uitvoering. Dit leidt tot  
      doeltreffende voorzieningen en dienstverlening aan burgers en bedrijven; het bespaart geld. 
  3. Er zal wellicht niet aan te ontkomen zijn om pijnlijke beslissingen te nemen en aan iedereen 
      offers te vragen om Aalsmeer financieel gezond te houden. PACT Aalsmeer zal dergelijke  
      beslissingen niet uit de weg gaan. 
Afsluitend, dank en waardering aan college en ambtelijke organisatie voor het opstellen van de 
programmabegroting.  
 
De VVD-fractie acht het, gezien het verstrijken van een groot deel van de huidige coalitieperio-
de, tijd de balans op te maken. De coalitie heeft hard gewerkt; er is relatief veel gepresteerd. Er 
is volop gebouwd, wijken zijn voltooid of naderen voltooiing. Genoemd worden Praamplein, de 
bouw van twee scholen, winkelcentrum Nieuw-Oosteinde. Er blijft voldoende over, zoals de om-
legging N201, Green Park, het Lijnbaangebied, herinrichting oude gebied N201, ontwikkeling 
van nieuwe wijken. Binnenkort behandelt de raad de Aalsmeerse gebiedsvisie en het Aals-
meerse VVP. De gemeente loopt met al die plannen de nodige risico’s. College en raad moeten 
daarmee omzichtig omgaan. Gezien de huidige economische situatie in de wereld is het zinvol 
ten aanzien van de financieringsbehoefte een pas op de plaats te maken. Met Flora Holland en 
aanverwante bedrijven heeft de gemeente een wereldspeler binnen haar grenzen. Dit impliceert 
dat de recessie zijn tol zal eisen in Aalsmeer.  
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- Bekeken moet worden welke zaken kunnen worden uitgesteld, zoals bijvoorbeeld herontwik-   
  keling van het huidige Raadsplein met het Drie Kolommenplein. Immers, de gemeente is in  
  eerste instantie voor Aalsmeer en niet voor de werkgelegenheid in de rest van Nederland. Als 
  de overheid wil dat dergelijke ontwikkelingen worden gestart, mag zij meebetalen.  
- De fractie ziet veel heil in haar voorstel om in Aalsmeer een infomarkt duurzame energie te  
  organiseren, vooral gericht op het bestaande woningbestand. Hier is veel voordeel te behalen. 
  De infomarkt kan door de gemeente, in samenwerking met de lokale middenstand, worden  
  georganiseerd. Het vraagt een voortrekkersrol van de gemeente Aalsmeer. Als een woning-  
  bezitter ergens voordeel in ziet, zal hij/zij zeker investeren.  
- Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst. De samenleving moet een situatie creëren waarin de  
  jeugd, zowel autochtoon als allochtoon, onbezorgd kan opgroeien, leren en ervaring opdoen,  
  zodanig dat de jeugd uiteindelijk een volwaardige partner in de samenleving wordt. De eerste  
  verantwoordelijkheid ligt bij de ouders. Zij moeten de samenleving – de gemeente – aangeven 
  als sprake is van scheefgroei. De gemeente Aalsmeer moet ervoor zorgen voor de ouders een 
  laagdrempelig loket te hebben waar zij met hun problemen terecht kunnen. Hierdoor kan de  
  gemeente vroegtijdig maatregelen treffen, zodat het beoogde doel in zicht blijft.  
- Een belangrijke stap op weg naar volwassenheid is het opnieuw inrichten van een jongeren 
  raad. Hopelijk wil de gemeente hierin het initiatief nemen. 
- Zorgen voor elkaar. In de programmabegroting wordt aandacht gevraagd voor ondersteuning  
  van deelname aan de maatschappij door ouderen en mensen met een beperking.  
  De wijksteunpunten moeten hierbij een belangrijke rol spelen. Het is jammer dat, ondanks het  
  scouten van vijf looproutes, een wijksteunpunt nog niet is gerealiseerd.  
- Het is goed dat het WMO-loket op de juiste plaats zit: in het gemeentehuis. Daarnaast is het  
  noodzakelijk de bestaande plaatsen in verzorgings- en verpleeghuizen te handhaven. 
- De gemeente heeft een veranderende rol ten aanzien van de WSW: het herplaatsen van  
  cliënten kan een risico betekenen voor de oorspronkelijke kwetsbare doelgroep. Door  
  mogelijke financiële consequenties is de kans aanwezig dat deze doelgroep min of meer wordt 
  uitgesloten van de WSW omdat zij moeilijker op een vaste werkplek te plaatsen zijn. 
- De uitbreiding van de capaciteit bij de inburgering is een goede ontwikkeling.  
- Sport verdient, als belangrijke vrijetijdsbesteding, de nodige aandacht. De gemeente moet  
  voorwaardenscheppend zijn, maar moet ook aan iedere vereniging de eigen verantwoordelijk-  
  heid te laten.  
- Het multifunctioneel maken van allerlei accommodaties is zinvol. Voorbeeld hiervan zijn  
  De Mikado en korfbalvereniging VZOD in Kudelstaart. Het is een eerste opstap naar  
  multifunctionele invulling van sport-, school-, wijk- en buurtgebouwen, met financiële  
  voordelen. 
- In deze gemeente is op het gebied van allerlei sporten een rijk verenigingsleven aanwezig.  
  Dit is o.a. te danken aan de vele vrijwilligers.  
- De ligging van Aalsmeer aan de Westeinderplas zorgt voor een groot potentieel aan invulling 
  van vrije tijd. Het gerenoveerde Surfeiland geeft hieraan een extra stimulans. Het is goed wat  
  is gerealiseerd, maar er zijn meer mogelijkheden met de lange waterkant langs de 
  Stommeerweg en bij de Loswal. De fractie roept het college op te proberen hieraan een betere 
  invulling te geven en ondernemend Aalsmeer daarbij te betrekken. De fractie roept de raad op  
  dermate voorwaardenscheppend te zijn dat eventuele ondernemers in staat zijn er iets mee te 
  verdienen.  
- De fractie roept het college op meer energie te stoppen in de promotie van Aalsmeer met de 
  Westeinderplas en andere specifieke kwaliteiten. Toerisme en recreatie betekenen  
  groeimogelijkheden. 
- De afgelopen jaren is handhaving van een aantal grote zaken onvoldoende opgepakt. In een  
  besloten overleg is informatie verstrekt over handhaving en achtergronden. Daardoor is de 
  waardering voor dit werk en de moeilijke omstandigheden waaronder dit moet gebeuren  
  toegenomen. Zeker de juridische aspecten spelen een rol. Het is belangrijk om bij aanvragen  
  van tevoren te bekijken of sprake is van een haalbare kaart. Het betekent dat later bij  
  handhaving minder werk zal ontstaan. Wordt een zaak aangebracht, die tot de Raad van State 
  gaat, dan is het juridisch verdedigbaar dat de gemeente daarbij niet vertegenwoordigd is,  
  maar het komt niet goed over. Daarom de oproep zo veel mogelijk aanwezig te zijn. 
- Sommige zaken worden illegaal opgezet en later wordt naar legalisering gezocht. De fractie is  
  niet tevreden met een dergelijke werkwijze en hoopt dat hieraan iets kan worden gedaan.  
- Bereikbaarheid. De verkeersveiligheid bij scholen, zeker in Oost en Kudelstaart, ondervindt  
  kritiek van met name de ouders. In Kudelstaart is een oplossing gevonden met een fietspad.  
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  De fractie roept op ook bij De Mikado het nodige op dit terrein te doen (Octopusproject).  
- De wethouder heeft onlangs aangegeven dat bij het winkelcentrum in Oost in de vakken  
  moet worden geparkeerd; bij fout parkeren wordt gehandhaafd. In dit kader wordt ook  
  aandacht gevraagd voor het parkeren op stoepen langs de Oosteinderweg.  
- Duurzame leefomgeving. De programmabegroting (pagina 76) geeft aan dat geen sprake is  
  van risicovolle overstorten. Helaas is dit wel het geval, met name bij pompputten die niet  
  bekend zijn bij de gemeente. Er wordt op aangedrongen te analyseren waar de pompen zitten. 
  Voorkomen moet worden dat het rioolwater in het oppervlaktewater komt.  
- De door CDA in te dienen motie over het baggeren wordt ondersteund. De VVD-fractie dringt  
  hierop al jaren aan. Er zijn overigens meer plaatsen in de gemeente waar moet worden 
  gebaggerd, zoals de polders, woonwijken. 
- Vrijstaat Schiphol. De mening van de fractie daarover is bekend. 
- Woningbouw. Er is sprake van scheefwonen. Mensen met een te hoog inkomen in een te  
  goedkoop huis. Probleem is hoe hiervoor een oplossing kan worden gevonden. 
- Er wordt snel gebouwd in Aalsmeer. Op zich is dat goed, maar voor de toekomst moet ruimte  
  worden gehouden. Daarom moet temporiseren aan de orde zijn.  
- Het gaat niet alleen om betaalbare woningen. Belangrijker is dat sprake is van kwalitatief  
  goede woningen. Kwaliteit kost geld. 
- Dank voor ondersteuning van de moties over het Stokkeland. Op 14 maart 2000 is tot een  
  en ander besloten. Nagedacht moet worden over de vraag of alsnog tot realisering moet  
  worden gekomen.  
- Binnen een bestemmingsplan vinden veranderingen plaats, die daarin niet passen. Verkoop 
  kan niet tegen worden gehouden. De nieuwe eigenaren zullen zeker andere activiteiten 
  ontplooien dan het telen van bloemen en planten. Dikwijls wordt dit niet aangevraagd. Later 
  wordt gekeken naar mogelijkheden van legalisering of inpassing. De fractie heeft daar moeite  
  mee.  
Afsluitend spreekt de VVD waardering en respect uit voor degenen die het werk binnen de ge-
meente doen. Dank dat ambtelijk het functioneren van de raad mogelijk maakt. 
 
De AB-fractie heeft voor de beschouwingen als motto “Gelukkig komen er weer verkiezingen”. 
Gelet op de aanstaande verkiezingen hebben partijen meer belangstelling voor elkaar gekre-
gen. Collegeleden staan graag met de foto in de krant om zich te profileren, soms voor de 
meest onzinnige dingen. De fractie waardeert het dat dit college vorige week is begonnen met 
een afscheidstournee langs wijk- en dorpsraden. Nadat deze vier jaar lang zijn genegeerd en 
soms geschoffeerd acht de fractie het persoonlijke afscheid door de wethouders netjes.  
- AB heeft in 2008 naar aanleiding van het onderzoek naar de gang van zaken rondom PUK  
  en Praamplein om maatregelen gevraagd. Het ambtelijke circuit en het college hebben  
  hieraan gevolg gegeven op het gebied van projectmanagement en financiële controle.  
  De fractie heeft er vertrouwen in dat de cultuuromslag onder leiding van de nieuwe  
  gemeentesecretaris wordt voortgezet. Het is goed dat er een nieuwe directeur Projecten  
  is aangesteld, die de grote projecten in Aalsmeer actief gaat aansturen.  
- Het jaar 2009 had voor Aalsmeer een belangrijk jaar kunnen worden. Voor een deel is dat het  
  geval: de fusie van jeugd VVA en RKV, opening De Rietpluim en jeugdjonk in Kudelstaart,  
  opening van De Mikado, opknappen Surfeiland. Het project Praamplein vordert gestaag en  
  volgens planning. Complimenten daarvoor. 
- Het jaar 2009 kent veel teleurstelling en tegenslag. Grote beleidsstukken, zoals de  
  gebiedsvisie, het AVVP en de woonvisie, hebben eindeloos vertraging opgelopen.  
  De sportnota was een teleurstelling. Duurzame energie en duurzaam bouwen zijn nog steeds 
  papieren tijgers. De gevolgen van de omgelegde N201 worden pijnlijk duidelijk. Dieptepunt is  
  het debacle rondom het hotel achter Oosteinderweg 248 en het daaruit volgende 
  voorbereidingsbesluit voor het gehele grondgebied van Aalsmeer. De voortgang en de  
  financiële risico’s van Green Park baren de fractie al jaren zorgen. Diverse bouwplannen  
  wijken af van door de raad genomen besluiten over bouwhoogte en percentage sociale  
  woningbouw, enz.  
- Het jaar 2009 was ook het jaar waarin de gevolgen van de economische crisis duidelijk  
  begonnen te worden. Voor de langere termijn (na 2011) dreigen forse bezuinigingen op het  
  Gemeentefonds. Het nieuwe college en de nieuwe raad zullen een zware taak krijgen.  
- De G2 liet de gemoederen niet met rust; enerzijds meer toenadering, anderzijds meer afstand 
  betrachten. Als niet met Uithoorn op een lijn wordt gekomen, kan verder om Aalsmeer heen  
  worden gekeken, richting Amstelveen of Haarlemmermeer. Wellicht behoort een aftastend  
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   onderzoek tot de mogelijkheden. Het bestuur van Uithoorn dient zich te realiseren dat de  
   samenwerking tussen Aalsmeer en andere gemeenten tot de mogelijkheden behoort en voor 
   de burger qua efficiency en financieel voordeliger kan zijn. 
- AB heeft vorig jaar aangegeven dat het in Aalsmeer te vaak ontbreekt aan heldere en  
  overzichtelijke raadsvoorstellen, die tijdig worden aangeleverd. In 2009 is dit niet verbeterd en  
  daarom roept de fractie het college op hierin zijn verantwoordelijkheid te nemen. Voorwaarde 
  is dat collegeleden zich verdiepen in de stukken en zich vooraf goed laten informeren.  
  Daarmee kunnen onnodige, tijdverslindende memo’s, bijpraatsessies achter gesloten deuren,  
  worden gestopt. 
- Anno 2009 is van enig dualisme bij een enkele fractie en wethouder geen sprake, zeker niet  
  als collegeleden de hele avond de fractievergaderingen bijwonen. Een compliment voor de  
  VVD-wethouder die elke fractievergadering bij AB naar binnenloopt om te horen of er nog  
  vragen of onduidelijkheden zijn over onderwerpen. De CDA-wethouder doet dit veelal alleen  
  als ergens geld voor nodig is of als voor hem een belangrijk stuk op de agenda staat.  
  De PACT-wethouder besteedt in de regel zijn tijd door aanwezigheid, de hele avond, bij de 
  fractievergadering van PACT Aalsmeer te zijn en informeert niet of de oppositiepartij vragen  
  heeft over zijn agendapunten. Wellicht een cursus communicatie voor deze wethouder?  
- Het is jammer dat de strijd binnen de coalitiepartijen nog steeds te proeven is. Kennelijk is het 
  elkaar afvangen van vliegen binnen de coalitie van belang. De sfeer binnen de coalitie is er  
  niet beter op geworden.  
- Er zijn in het afgelopen jaar lichtpuntjes te constateren in de samenwerking tussen oppositie 
  en coalitie. Ideeën van AB worden regelmatig op waarde geschat en meegewogen in de  
  besluitvorming, zeker naarmate de verkiezingen dichterbij komen.  
De AB-fractie zal ook in 2010 haar standpunten duidelijk maken aan college en collegepartijen, 
constructief en kritisch en niet op voorhand negatief. Na de verkiezingen zal een en ander wor-
den bekeken. AB zal zeker bereid zijn haar verantwoordelijkheid te dragen.  
 
Opmerkingen over de begroting: 
- Hoofdstuk 2, financiële begroting, taakstelling vervoer. De fractie wil een onderzoek naar de  
  huidige kwaliteit van de verschillende vormen van vervoer, zoals gehandicaptenvervoer, dat  
  slecht is geregeld. Hierover wordt een motie ingediend. 
- Taakstellende ombuigingen: G2 moet nog efficiënter werken. 
- De fractie is tegen de taakstelling 5% bezuiniging vanaf 2013 op subsidies voor culturele en  
  maatschappelijke instellingen en op welzijnsgebied. Hierover wordt een motie ingediend.  
- Over de geluidmeetpunten Schiphol wordt een motie ingediend.  
- Organisatie; de fractie pleit voor verbetering projectbeheersing. In één keer goed!  
- Doelgroep minimabeleid. Een motie wordt ingediend over met name de voedselbanken.  
- Hoofdstuk Programmaplan, jeugd- en gezinsbeleid. Het functioneren van N201, prestatie 
  afspraken met Cardanus, plek voor jeugdhonk, fulltime jongerenwerker vragen veel aandacht.  
  Er gebeurt weinig mee. Hierover wordt een motie ingediend.  
- Monumenten. Niets is vermeld over beschermde dorpsgezichten.  
- Duurzame leefomgeving. Er is op dit gebied weinig of niets gebeurd.  
- Wonen en ruimtelijke indeling. Er is geen spoorboekje. De wethouder lijkt het spoor bijster te 
  zijn. 
- Prestatie-indicatoren BV Aalsmeer; uitgifte van 10 ha bedrijventerrein in Green Park.  
  Dit moet tegen marktconforme prijzen gebeuren. Hierover wordt een amendement ingediend.  
- Dialoog tussen burger en bestuur, wijkgericht werken. Herinnerd wordt aan de brief van de  
  wethouder. Wellicht is het goed dat college en ambtenaren een cursus burgerparticipatie  
  volgen. 
- Hoofdstuk 4, wegenbeheer, achterstallig groot onderhoud. Door de slechte staat van stoepen, 
  fietspaden en wegen kunnen schadeclaims worden verwacht.  
- Het wekt verbazing dat veel projecten negatief worden afgesloten, terwijl de projectontwikke-   
  laars winst maken. Gedacht wordt aan Nieuw-Oosteinde of de Werven. 
- Reserves en voorzieningen. Er moet geld in de reserve bouwgrondexploitatie, gezien de  
  risico’s bij Green Park en &2=1. Hetzelfde geldt voor de reserve bovenwijks (VVP). 
 
In de algemene beschouwingen vorig jaar heeft de fractie haar mening letterlijk in beeld ge-
bracht. Dit jaar is de samenwerking tussen de collegepartijen weergegeven op een ansicht-
kaart. Hopelijk zullen veel Aalsmeerders elkaar dit kaartje sturen! De fractie biedt de wethou-
ders een vishengel aan om na de verkiezingen aan de waterkant turend naar de dobber hun 
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functioneren van de afgelopen periode te bezien en het moment af te wachten tot de dobber 
onder gaat. Vervolgens in alle rust nadenken waarom het afscheid zo spoedig was, na vier jaar 
wethouderschap. Ook wordt een klein schepnet gegeven, want het college heeft tot nu toe geen 
grote vissen gevangen. Tot de verkiezingen van 2010 zal het ook niet meer gebeuren. De frac-
tie pleit ervoor dat het college alert blijft op tal van zaken die AB belangrijk vindt. Voor de voor-
zitter is er een flesje poelbitter om nog meer het Aalsmeerse gevoel te krijgen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dialoog raad/college 
Wethouder Overbeek refereert aan opmerkingen over het sociaal vangnet en het minimabeleid. 
Het zijn aandachtspunten bij het nadenken over toekomstige ombuigingen. 
Gepleit is voor een bredere vorm van onderwijs in Aalsmeer. Overleg met het onderwijs is 
gaande, waarbij is aangegeven het onderzoek breder op te pakken. Dit zal echter niet snel ge-
beuren, omdat de gemeente hierin een zeer geringe taak heeft. Een voorstel voor een ha-
vo/vwo-vestiging in Aalsmeer moet vanuit het onderwijs komen. De gemeente zal uiteraard alert 
zijn, omdat leerlingen problemen ervaren bij inschrijving bij scholen voor voortgezet onderwijs in 
de regio.  
 
Bij de behandeling van de Nota Jeugd en gezin is de eerste verantwoordelijkheid van de ouders 
nadrukkelijk genoemd. Dit lukt niet altijd in voldoende mate. Het Centrum Jeugd en Gezin, dat 
begin 2010 wordt geopend, zal een belangrijke rol vervullen in de ondersteuning van ouders. 
 
Bekeken wordt welke voorzieningen aan jongeren die zich op straat willen bevinden, kunnen 
worden geboden. Gedacht wordt aan jeugdhonk, ontmoetingsplekken. De JOP’s zullen een 
plek hebben in het aanbod; getracht wordt, via de Meerlanden, deze plekken leefbaar te hou-
den. Zo lang in Aalsmeer onvoldoende jeugdvoorzieningen aanwezig zijn, moet naar de jeugd 
toe worden gegaan.  
 
Het CDA-standpunt over de bus is bekend als zijnde niet het juiste instrument. Het college 
meent dat de bus bij het goed inzetten daarvan recht van bestaan heeft; daarmee kan de jeugd 
op plekken waar geen jeugdhonk is, worden bereikt.  
 
“Vroeg op stap” is goed voor de jeugd, omdat zij actief bij de sport kan worden betrokken. De 
overheid kan daarin niet veel doen. In de nota Gezondheidsbeleid wordt aangegeven dat een 
actieprogramma alcoholmatiging zal worden ingezet, om jeugd en ouders te informeren over de 
gevolgen van vroegtijdig en veel drinken. 
 
Ten aanzien van de rijksbezuinigingen, onder andere op de WMO, moeten de resultaten van de 
werkgroepen van de regering worden afgewacht. Het college houdt rekening met een bezuini-
ging van � 250.000 op basis van de huidige inzet van huishoudelijke verzorging. Evenals vorig 
jaar, zal in 2009 geld op dit onderdeel overblijven. De nieuwe contracten zullen wel meer in de 
richting van het budget gaan. WMO blijft een openeinderegeling, waarbij de gemeente zorg-
plicht heeft.  
 
Als het gaat om verlies van banen, is G2 actief om mensen zo snel mogelijk uit de bijstand te 
krijgen, onder andere door Work First trajecten. De jeugdwerkeloosheid wordt opgepakt met 
stageplaatsen, het stimuleren van doorstuderen, traineeplekken inrichten. Uiteraard kunnen niet 
alle consequenties van de crisis op dit terrein het hoofd worden geboden. Het aantal WWB-
uitkeringsgerechtigden neemt toe.  
 
PACT pleit voor het vereenvoudigen van de procedures voor bijstand en schuldhulpverlening. 
Steeds wordt geprobeerd te voorkomen dat procedures een belemmering zullen zijn voor men-
sen om een uitkering te kunnen aanvragen, ook in de G2. De richtlijn van de staatssecretaris 
voor snellere inzet voor schuldhulpverlening wordt gevolgd. Een deel van de procedures is door 
het ministerie afgekondigd en moet door de gemeente worden gevolgd.  
 
Ten aanzien van het realiseren van wijksteunpunten wordt gewezen op wat in de zorgwoning-
complexen zal gebeuren. Het steunpunt Meander is aanwezig. Het voornemen is om in Oost 
een breed wijksteunpunt annex dorpshuis te realiseren. Hierover vinden met diverse betrokken 
partijen gesprekken plaats.  
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Bij de behandeling van de WSW-nota is gesproken over de situatie voor WSW’ers, die niet in 
de knel mogen komen. De gemeente heeft ook de taak om via het werkvoorzieningschap men-
sen in de bijstand en re-integratietrajecten werk aan te bieden.  
 
Vrijwilligers in de sport zijn belangrijk. Het multifunctioneel maken van accommodaties is een 
goede zaak. Hieraan wordt aandacht gegeven. 
 
Recreatie zal worden opgepakt, zij het niet altijd met de hoogste prioriteit. Ondernemers worden 
daarbij betrokken. Bekeken moet worden in hoeverre het waterfront daarbij in beeld kan worden 
gebracht. Rond de jaarwisseling zal meer duidelijk worden over promotie. 
 
De wethouder zal niet alleen de AB-fractievergaderingen bezoeken als hij geld nodig heeft.  
 
Ook het college is ontevreden over het gehandicaptenvervoer. Hopelijk kan in het aanbeste-
dingstraject dat gaande is een verbeterslag worden gemaakt. De motie is daarmee wellicht 
overbodig. 
 
Taakstelling subsidies. Het college wil proberen deze taakstelling in de efficiencysfeer te berei-
ken, zonder het voorzieningenniveau aan te tasten.  
 
In Aalsmeer is een goed voorzieningenniveau en goed minimabeleid, waardoor een voedsel-
bank niet nodig is. Er zijn contacten met de Voedselbank in Haarlemmermeer. Een aantal inwo-
ners van Aalsmeer gaat daar heen. Geprobeerd wordt deze mensen te benaderen met de 
Aalsmeerse dienstverlening.  
 
Gewerkt wordt aan het uitbreiden van het jongerenwerk in N201; er is al een fulltime jongeren-
werker (Sander) aanwezig, naast parttimers.  
 
De prestatieafspraken met Cardanus zijn al aan de raad verstrekt, maar er is geen bezwaar te-
gen ze nog een keer te geven.  
 
Wethouder Fransen noemt het goed dat de CDA-fractie een discussie wil voeren over wat de 
raad doet, met name ten aanzien van details en hoofdlijnen. Het is een interessante discussie. 
Inderdaad ontbreekt de duurzaamheidmeter op de website. Het is geen objectieve meting. Het 
is wellicht goed eens te spreken over de waarde hiervan.  
 
De wethouder wil ook discussiëren over de kaderstelling ten aanzien van duurzaamheid. Eerder 
is ervoor gepleit samenwerking met de omgeving te zoeken; nu wordt aangedrongen op het uit-
voeren van zaken. Dit lijkt met elkaar in tegenspraak. 
 
Het  uitbaggeren van de Westeinderplassen heeft prioriteit. Bij de in te dienen motie kan hier-
over worden gesproken. 
 
Dit geldt ook voor de keramiekschuur. Na discussie, onder andere over de motie, kan een 
standpunt worden bepaald. Het is te voorbarig om nu al te zeggen de motie te ondersteunen. 
 
PACT geeft aan geen vergunningen te willen die ruimte bieden voor oneigenlijk gebruik. Een 
vergunning wordt verleend op basis van een aanvraag en niet op grond van het vermoedelijke 
gebruik. Soms worden vergunningen verleend in overeenstemming met de aanvraag, maar 
waarvan bekend is dat het in de praktijk anders kan. De juridische basis om de vergunning niet 
te verlenen ontbreekt.  
 
Het is de bedoeling nog dit jaar te komen met een plan voor de invulling van de duurzaamheid. 
Lopende projecten zijn alle plannen waarover met partijen afspraken zijn gemaakt.  
 
In het voorstel over duurzaamheid is ook de duurzaamheidmarkt opgenomen, waarom de VVD-
fractie vraagt.  
 
Bij de scholen in Oost en Kudelstaart is het probleem wellicht dat ze te bereikbaar zijn en daar-
om als druk en onveilig worden ervaren. Er is een verschil tussen veiligheid en het gevoel van 
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veiligheid. Gesprekken met directies van scholen over de verkeerssituatie geven een genuan-
ceerder beeld dan uit gesprekken met ouders. Gesprekken vinden plaats over maatregelen van 
het Octopusplan. Het college staat positief tegenover het totaal. Dit wil niet zeggen dat het col-
lege enthousiast is over alle maatregelen.  
 
Op de Oosteinderweg mag niet op de stoep worden geparkeerd. Indien daar maatregelen wor-
den genomen dat er niet meer mag worden geparkeerd, zal snel om maatregelen tegen te hard 
rijden worden gevraagd. De huidige wijze van parkeren zorgt ervoor dat de snelheid niet te 
hoog is.  
 
De wethouder wil geïnformeerd worden over pompputten die niet bij de gemeente bekend zijn.  
 
Vrijstaat Schiphol. Het is een portefeuille waarop nauwelijks eer te behalen valt.  
 
Waar de AB-fractie zegt dat het college de wijkraden genegeerd en geschoffeerd heeft, ver-
zoekt de wethouder om voorbeelden. Over de bedoelde brief heeft met de wijkraden een ge-
sprek plaatsgevonden.  
 
Ten aanzien van duurzaamheid had het college ook graag gezien dat op dit moment sprake is 
van het uitwerken van projecten.  
 
Naar aanleiding van het voorstel van AB voor een cursus communicatie zegt de wethouder toe 
vanaf nu steeds bij de AB-fractie langs te zullen komen. Dan blijkt wel of dit wordt gewaardeerd.  
 
In het dualisme is sprake van verschillende rollen, de doelstellingen zijn gelijk. Binnen PACT 
Aalsmeer zijn afspraken gemaakt over de wijze waarop met het dualisme wordt omgegaan.  
 
De operatie om de afdeling BTO uit te besteden is een forse activiteit op het gebied van de 
leefomgeving. De mogelijkheid is gecreëerd om sturing te geven aan de kwaliteit van de buiten-
ruimte. Dat is zinvoller dan her en der iets te doen en achter de feiten aan te lopen.  
 
Wethouder Nijmeijer reageert op de diverse bijdragen: 
 
Praamplein. Het CDA meent dat een aantal zaken prematuur is ingezet. Op dit moment wordt 
niets anders gedaan dan inventariseren van wat mogelijk en gewenst is. De VVV is als moge-
lijkheid genoemd. De inventarisatie is binnen drie maanden bekend.  
 
Woningmarkt. De woningbouw sluit niet geheel aan bij de behoeften. Overigens zijn de behoef-
ten verschillend. Aan de kwalitatieve behoefte wordt voldaan; het bouwen voor doelgroepen is 
nieuw beleid en wordt ingezet, ook binnen bestaande projecten.  
 
Stokkeland. In 2006-2008 heeft besluitvorming plaatsgevonden over de kredieten daarvoor. De 
brug is daarin meegenomen.  
 
De Gebiedsvisie komt binnenkort in de raad aan de orde.  
 
Evenals PACT is het college er blij mee dat Blooming Holland naar het niveau van Green Port 
is getild. Een subsidieaanvraag, als begeleiding van de aanvraag Pieken in de delta, is gedaan. 
Andere partners hebben geld vrijgemaakt om voortvarend te werk te kunnen gaan.  
Het is niet zo dat in Green Park sprake is van grondspeculatie; er is wel sprake van een opgave 
(N201). Het college hoopt er minimaal met gesloten beurs uit te komen. 
 
De vraag is gesteld of moet worden doorgegaan met de herontwikkeling van het Drie Kolom-
menplein/Raadhuisplein. Het bestemmingsplan geeft dit gebied aan als nader in te vullen. Er is 
een amendement aangenomen dat de pleinen als een eenheid moeten worden ontwikkeld. Op 
korte termijn komt daar een gebouw van een supermarkt leeg; het postkantoor is naar elders 
verhuisd. Een bankgebouw staat grotendeels leeg. Het is de plicht van het college om met de 
raad te spreken over de herontwikkeling. Het moet niet zo zijn dat drie solitaire ontwikkelingen 
plaatsvinden, waarbij de integraliteit verloren gaat.  
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In Aalsmeer is sprake van scheefwonen. Komende week behandelt het college, naast de upda-
te van Wonen 21, de convenantafspraken met Eigen Haard. Het college hoopt oplossingen voor 
het scheefwonen te krijgen, waarbij het niet mogelijk is harde maatregelen te nemen. Daarvoor 
zou op landelijk niveau het nodige moeten gebeuren.  
 
Er is een grote sprong voorwaarts gemaakt in de aansturing van projecten. Aan het begin van 
deze raadsperiode was de wethouder projecten min of meer een superprojectleider. Vanuit de 
bestuurlijke positie is dat niet gewenst. Er is inmiddels een eigen afdeling met bekwame mede-
werkers en directeur. De volgende stap is de verticale aansturing binnen de afdeling Projecten.  
Gewerkt wordt aan het kennen van de actuele stand van zaken van een project; daardoor is het 
spoorboekje wat naar achter geschoven. Inmiddels wordt al anders gewerkt. De raad wordt niet 
vanaf een visiedocument op de hoogte gesteld, maar in een eerder stadium.  
 
Bestreden wordt de opmerking van AB over de vele negatieve saldi van de projecten. De Alge-
mene Vrije Reserve zou er niet meer zijn geweest als deze niet gevoed was door de projecten. 
 
Bestemmingsplannen: een zorgenkindje. Om daarmee adequaat aan het werk te gaan, moet 
hiervoor de komende jaren extra geld worden gereserveerd.  
 
Portefeuillehouder Litjens merkt op dat in verschillende bijeenkomsten, onder andere bij 
wijkraad de Dorper, is gesproken over een plan Raadhuisplein/Drie Kolommenplein en een the-
oretische mogelijkheid op die plek een waterfront te realiseren. Daarvoor zouden enkele pan-
den moeten wijken. Rabobank Aalsmeer heeft aangegeven dat beide panden daar vooralsnog 
open blijven. Ontwikkelingen worden doorgesproken met belanghebbenden.  
 
Dank voor de complimenten aan de ambtelijke organisatie. Het maken van een begroting is een 
dynamisch gebeuren. Het uit de begroting halen van de G2-taken en BTO is een enorme klus 
geweest.  
 
Communicatie en participatie: er zijn voorbeelden hoe het goed kan gaan (gebiedsvisie); ook 
zijn er voorbeelden van een minder goede gang van zaken. Steeds wordt aandacht gegeven 
aan een goede werkwijze. Het initiatief voor een participatieverordening wordt opgepakt.  
 
De financiële opgave voor de komende tijd is ongewis. De uit de septembercirculaire voortko-
mende toevoeging van � 300.000 structureel geoormerkt geld verandert het probleem niet.  
 
De laatste jaren is veel beleid ontwikkeld. Inderdaad is uitvoering belangrijk, maar daaraan 
moet goed beleid ten grondslag liggen. Handhaving is daarvan een voorbeeld. Voor een aantal 
dossiers betekent het dat een aantal zaken degelijker moet worden neergezet. Daaraan wordt 
gewerkt. Het college hoopt een en ander nog voor het einde van het jaar aan de raad te kunnen 
zenden: beleid duidelijk neerzetten, prioriteiten goed aangeven. Het college zou de moed moe-
ten hebben om op minder belangrijke zaken niet te handhaven. Het draagvlak voor handhaving 
is aanwezig. Samenleving, raad, college hebben daarin een rol. Het beleid moet hard zijn, 
waardoor vergunningen kunnen worden afgeleverd zonder de angst dat zaken worden gebruikt 
op een niet gewenste manier. Op het moment dat iets zonder vergunning wordt gerealiseerd, 
moet een legalisatieonderzoek plaatsvinden. Is legalisatie mogelijk dan gebeurt het achteraf. Dit 
kan frustrerend zijn voor mensen die zich wel aan de regels houden. Op het gebied van hand-
having gebeurt veel, maar daaraan wordt niet altijd ruchtbaarheid gegeven omdat hierbij men-
sen in het geding zijn.  
Wel moet het mogelijk zijn duidelijker over handhaving te communiceren, zonder namen te 
noemen.  
 
Aan het begin van 2009 is in het kader van de samenwerking Aalsmeer-Uithoorn een gemeen-
schappelijke regeling tot stand gekomen. Inmiddels kan worden geconstateerd dat een en an-
der functioneert en geen slechte organisatie is. Het financiële beeld van G2 ziet er de komende 
jaren niet slecht uit. Het is de vraag of dit zo zal blijven en of meer onderwerpen moeten worden 
toegevoegd. De raad heeft aangegeven behoefte te hebben aan een streefbeeld. Op 19 no-
vember a.s. spreken beide gemeenteraden over de samenwerking. Het is goed die discussie af 
te wachten. Daarna kan worden besproken of het gewenste resultaat is bereikt en welke alter-
natieven er zijn.  
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 Debat                                              Eerste termijn 
 
De CDA-fractie reageert allereerst op de algemene beschouwingen van de andere fracties:  
 
In afwijking tot eerdere begrotingsbehandelingen geeft de AB-fractie nu korte statements. De 
satire is niet scherp of bijtend, maar wel leuk. Opvallend is dat AB als “rondemiss” is afgebeeld 
en alleen toekeek. De praktijk is dat AB altijd meedoet in het debat.  
 
Een aantal zaken uit de algemene beschouwingen van PACT Aalsmeer is herkenbaar. Zeker 
de zorgen over Green Park, financiële risico’s, het belang van woningbouw, worden gedeeld. 
De balans tussen wonen, natuur, groen en recreatie is belangrijk. Het terugdringen van het 
energieverbruik is terecht een actiepunt, evenals het klimaatplan.  
 
PACT geeft aan dat de recreatieve mogelijkheden Herenweg tot een afronding zijn gekomen. 
Waarom moet weer worden geïnvesteerd in zwemgelegenheid bij de Loswal, gelet op de vele 
investeringen die zijn gedaan?  
 
De VVD-fractie geeft aan dat zij, als lid van de coalitie, medeverantwoordelijkheid draagt voor 
het bestuur en voegt toe de constatering dat het plaatselijk belang ondergeschikt wordt ge-
maakt aan het partijbelang. Wat is ondergeschikt?  
 
De meningen van CDA en VVD over JOP’s zijn gelijk.  
 
De VVD wil de bibliotheekvoorzieningen handhaven. Gaat het om de huidige situatie of is het 
goed dat de bibliotheek, wellicht in afgeslankte vorm, terugkomt in de woonvoorziening voor 
ouderen? 
 
Eerste burgerinitiatief: wil de VVD dat dit initiatief wordt gehonoreerd?  
 
In de algemene beschouwingen van PACT valt op dat er bij de coalitie geen steun was voor het 
klimaatbeleidsplan. Dit lijkt niet juist. Het recent ontvangen raadsvoorstel had betrekking op een 
energiebedrijf. De CDA-fractie was ongelukkig met de definitie en wacht op een nieuw plan.  
 
De zorgen over Green Park worden gedeeld. Ingestemd wordt met de initiatieven voor burger-
participatie. Onderschreven wordt dat juist in deze crisistijd de zwakken in de samenleving extra 
steun nodig hebben. Dit is een kerntaak van de gemeente. 
 
De VVD-fractie legt de vraag voor of de plannen voor Raadhuisplein/Drie Kolommenplein voor-
uit moeten worden geschoven. De wethouder wil hierover met de raad spreken. Goed moet 
worden nagedacht wat hier moet worden gedaan en hoe dit moet worden aangestuurd.  
 
Onderschreven wordt de opmerking van AB dat het van belang is dat het college de burgers en 
de wijken opzoekt. Deze week was er een succesvolle avond in Kudelstaart. In 2010 moet 
hiermee verder worden gegaan, omdat daarmee de kans gecreeerd wordt de kloof tussen bur-
gers en politiek kleiner te maken.  
 
Samenwerking tussen coalitie en oppositie is belangrijk. De CDA-fractie hoopt dat dit niet iets is 
van de laatste tijd, maar van de gehele zittingsperiode.  
 
Het college onderschrijft de actie “Vroeg op stap”. De lokale overheid kan moeilijk iets doen aan 
de openings- en sluitingstijden van de horeca. Het is goed over dit onderwerp de discussie te 
openen, omdat het ook een zorg van veel ouders is. 
 
Ten aanzien van het budget WMO is de fractie niet geheel gerustgesteld. Zij wil afwachten wat 
vanuit Den Haag komt.  
 
De fractie heeft niet de suggestie willen wekken dat op het gebied van duurzaamheid niet met 
de regio moet worden samengewerkt. De afspraken in het kader energieneutraal – uit te voeren 
in regioverband – worden onderschreven. Het betekent niet dat de gemeente niet aan de slag 
kan. Met enkele zaken kan worden begonnen en daarover moet worden gecommuniceerd, zo-
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als over energiebesparing straatverlichting, gebouwen. 
De website moet een deel bevatten over duurzame energie en andere duurzame zaken. De re-
gionale routekaart moet worden opgepakt. Wat lokaal kan worden gedaan, moet ook worden 
gedaan.  
 
Over de keramiekschuur zal een motie worden ingediend.  
 
Het is goed dat het college erkent dat het zijn plicht is met de raad in gesprek te gaan over de 
herontwikkeling van het Drie Kolommenplein en Praamplein. Voorkomen moet worden dat de 
gemeente zich vertilt aan zaken, terwijl nog zo veel andere zaken in behandeling zijn. Door het 
samen stellen van de kaders en het tijdpad wordt al een heel eind gekomen.  
 
De fractie onderschrijft de woorden van de portefeuillehouder over de handhaving. Er moeten 
inderdaad prioriteiten worden gesteld. Het is duidelijk dat handhaving serieuze aandacht krijgt.  
 
De fractie PACT Aalsmeer gaat in op de algemene beschouwingen van de andere fracties en 
de reacties van het college: 
 
De fractie van AB heeft geen gebrek aan creativiteit. Uit de kaart met de boksring kan worden 
vastgesteld dat de coalitie kleurrijk is, ofschoon de spelregels, de rollen, worden verdraaid. De 
politieke visie van AB blijft grijs. Het lijkt alsof AB geen visie heeft, alleen populistische kreten.  
 
Ieder jaar wordt de wens uitgesproken een oppositie te krijgen die oppositie voert op inhoud en 
met echte standpunten komt. Op sommige dossiers lukt dit. AB heeft nu geen enkele poging 
gedaan aan te tonen hoe zij het wel wil. AB wil verantwoordelijkheid dragen, maar dan zijn meer 
handvatten nodig om te kunnen onderhandelen.  
 
Het wordt tijd voor een oppositie die niet alleen plaatjes tekent en anderen de maat neemt met 
een stortvloed aan onzinnige, op de persoon gerichte moties. Daarmee verliezen moties hun 
waarde en wordt van de politiek een persiflage gemaakt. Waar blijft de visie van AB op de uit-
dagingen en wat kan het komende jaar van haar worden verwacht? 
 
De VVD-fractie spreekt over mensen met een linkse signatuur die scheef wonen. Het zijn eer-
der mensen met een linkse signatuur maar met een rechts inkomen. 
 
De VVD-fractie constateert dat de laatste tijd het plaatselijke belang ondergeschikt wordt ge-
maakt aan het partijpolitieke belang. Wellicht kan hierop een toelichting worden gegeven.  
 
Er zijn gedeelde zorgen, onder andere over kinderopvang, onderwijshuisvesting, tekort aan 
speel- en trapveldjes, het belang van kunst en cultuur voor een gezonde ontwikkeling van kin-
deren. De kleine ergernissen, zoals hondenpoep, op trottoirs geparkeerde auto’s en gedumpt 
afval, deelt de PACT-fractie. Moet het niet zo zijn dat de veroorzakers daarop krachtig moeten 
worden aangesproken? Dus de vervuiler laten betalen en niet de overheid. 
 
Zorgen maakt PACT zich over de uitspraak van de VVD dat het einde van het bouwen nog niet 
in zicht is en dat dit op zich een goede zaak zou zijn. De VVD wil een temporisering van het 
bouwprogramma, niet omdat het dorpse karakter behouden moet blijven, maar om nog ruimte 
over te houden voor bouwlocaties in de toekomst.  
 
Helaas wordt ten aanzien van de ozb een visie gemist hoe het komende jaar de grote financiële 
uitdaging het hoofd kan worden geboden. 
 
Wat PACT de duurzame samenleving noemt, wordt herkend in het rentmeesterschap van het 
CDA, dat als leidend uitgangspunt gaat dienen bij de grootschalige bezuinigingen. Dat geeft 
vertrouwen, evenals het behouden van hoge prioriteit van de aandacht voor de minstdraag-
krachtigen.  
 
Vele gemeenschappelijke behoeften worden herkend, zoals de behoefte aan voortgezet onder-
wijs in Aalsmeer, meer laagdrempelig jongerenwerk, heldere kaders rond de sportsubsidie, 
meer sociale woningbouw, meer aanbod voor starters en jongeren.  
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De CDA-fractie noemt de klantvriendelijke aanpak van het college rond hulp bij het huishouden, 
o.a. de zorgcatalogus en het klantvriendelijkheidonderzoek. Zou het niet mooier zijn als blijkt dat 
de klanten ook daadwerkelijk tevreden zijn? Het koste wat kost invoeren van marktwerking voor 
cliënten en medewerkers heeft voor veel verdriet gezorgd bij een bijzonder kwetsbare groep. 
Dat moet worden hersteld.  
 
Voor het uitvoeren van het klimaatbeleid blijkt het bij de CDA-fractie te gaan om het idee van de 
GEBA, dat niet werd onderschreven; de uitgangspunten van duurzaamheid en te treffen maat-
regelen om Aalsmeer leefbaar te houden worden door haar onderschreven. 
 
Het is goed dat tekenen van hoop worden gezien in het hoge ambitieniveau voor het duurzaam 
bouwen. PACT is hoopvol gestemd het CDA ervan te kunnen overtuigen, dat lokaal projecten 
nodig zijn waarmee kan worden aangetoond dat het om reële projecten zijn, met maatschappe-
lijk rendement als succesfactor. Dit omdat het ons leert anders, zorgvuldig om te moeten gaan 
met natuurlijke hulpbronnen. Het rentmeesterschap! 
 
Gevraagd is naar de ideeën van PACT over de Loswal. Ook al is de Loswal verbeterd, de facili-
teiten zijn nog lang niet te vergelijken met de recreatieve waarden op het Surfeiland. Hopelijk 
komen de inwoners van Kudelstaart snel met een burgerinitiatief om hun ideeën naar voren te 
brengen.  
 
De PACT-fractie heeft het college gevraagd om een resultaatverplichting ten aanzien van duur-
zaam bouwen van lopende projecten. Daarop is nog geen antwoord verkregen. 
 
Communiceren over het gebruik van spaarlampen in gemeentelijke gebouwen e.d. is een goe-
de zaak. 
 
Wethouder Nijmeijer stelde dat kwalitatief wordt voldaan aan de woningbehoefte. Bedoeld zal 
zijn kwantitatief.  
 
De fractie is benieuwd naar de visie van het college over de herontwikkeling van Raadhuis-
plein/Drie Kolommenplein. De raad wil hierover met het college in gesprek. Het is een project 
dat zich leent voor intensieve burgerparticipatie.  
 
De fractie PACT Aalsmeer heeft het college niet opgeroepen te stoppen met beleid maken, 
maar beleid kan op een andere manier worden gemaakt. Nu gaat het te veel om het schrijven 
van dikke rapporten, analyses bestuderen, waardoor de doorlooptijd lang is. Het kan sneller en 
krachtiger, waardoor meer geld en tijd overblijft voor het monitoren en houden van de regie bij 
de uitvoering.  
 
De oproep om als politiek de rug recht te houden bij handhaving is uit het hart gegrepen. De 
raad moet ervoor staan gemaakte keuzen uit te dragen. 
 
De fractie PACT Aalsmeer zal geen amendementen indienen. Een motie wordt overwogen: 
vaart maken met de uitvoering van de belangrijke beleidsplannen.  
 
Wethouder Fransen geeft aan geen resultaatverplichting voor duurzaamheid bij projecten waar-
over al afspraken zijn gemaakt, te kunnen bieden. Wel kan sprake zijn van een inspanningsver-
plichting om het gewenste resultaat te bereiken. Het alsnog afspreken van een hogere ambitie 
kan de gemeente geld kosten.  
 
Het gaat er de fractie PACT Aalsmeer om dat niet per definitie wordt uitgegaan van hetgeen is 
opgenomen. Er is later een hoger ambitieniveau uitgesproken.  
 
Wethouder Nijmeijer heeft inderdaad gesproken over kwalitatief voldoen aan de woningbehoef-
te. Kwantitatief is nog vraag naar woningen aanwezig. 
 
De VVD-fractie concludeert dat de vier partijen het beste willen voor Aalsmeer. 
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De fractie heeft vermeld dat het partijbelang ondergeschikt wordt gemaakt aan het partijpolitieke 
belang en niet aan het algemeen belang. De fractie heeft de indruk dat bepaalde stellingen een 
eigen leven gaan leiden. Genoemd wordt het burgerinitiatief. Een dergelijk initiatief moet wor-
den bekeken in het algemene plaatselijke belang.  
 
De fractie PACT Aalsmeer meent dat het burgerinitiatief even is “geparkeerd”; aan het college is 
advies gevraagd. De kern van de opmerking van de VVD is dat juist de partijpolitieke verschillen 
moeten worden weggeschoven. Dat is niet de werkelijkheid. Verschillen moeten worden geres-
pecteerd.  
 
De VVD-fractie respecteert de verschillen. Soms is het bezwaarlijk dat op de man wordt ge-
speeld.  
 
De CDA-fractie vindt het burgerinitiatief niet een goed voorbeeld als het gaat over partijpolitiek 
belang. Zij neemt aan dat de VVD-fractie het middel burgerinitiatief onderschrijft. Daarnaast 
mist zij de argumenten waarom sprake is van partijpolitiek belang.  
 
De VVD-fractie benadrukt dat het gaat om de wijze waarop met het burgerinitiatief wordt omge-
gaan en niet op het feit op zich.  
 
De Loswal is netjes, maar is wel kaal.  
 
Gelet op het gebruik van de bibliotheken in Aalsmeer is afslanking niet nodig.  
 
Het is inderdaad zo dat de vervuiler betaalt. De burgers hebben een eigen verantwoordelijkheid. 
De lokale overheid heeft het monopolie op de handhaving.  
 
Er is sprake van een schitterende sketch van AB. Het is zeker niet zo dat de VVD knock out is.  
 
De AB-fractie reageert op opmerkingen van het CDA over het vervroegen van de sluitingstijden 
van de horeca, met name ook omdat jongeren tot een te laat moment in de horeca verblijven. 
Daarmee wordt voorbij gegaan aan de wat ouderen, 35-40 jaar.  
 
De CDA-fractie weet dat elders vroegere sluitingstijden zijn, bijvoorbeeld 02.00 uur; hier is dat 
05.00 uur.  
 
De AB-fractie begrijpt dat het CDA niet blij is met horeca en VVV-kiosk bij het Praamplein. Rea-
lisering gaat niet ten koste van water.  
 
De CDA-fractie heeft gesproken over het openwaterfront.  
 
De AB-fractie vervolgt: 
 
Moties over de bloemenschuur en brug worden ondersteund.  
 
In de gemeente Aalsmeer gaat de uitvoering van plannen vaak te langzaam. 
 
De plannen voor het Raadhuisplein/Drie Kolommenplein moeten niet te lang worden doorge-
schoven. Uitvoering is een ander verhaal. De panden Rabobank kunnen bij de plannen worden 
betrokken. 
 
Handhaving. In het eerste kwartaal 2010 zal een definitief programma worden opgesteld en zal 
ook implementatie plaatsvinden. Kan dit zo snel?  
 
De CDA-fractie heeft geciteerd uit de ontvangen notitie; de daarin vermelde route moet worden 
gevolgd.  
 
De AB-fractie pleit al jaren voor een horecavoorziening in Kudelstaart en onderschrijft het door 
het CDA vermelde. 
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De fractie PACT Aalsmeer spreekt over de wijze van oppositie voeren. Is het iets dat PACT na 
de verkiezingen oppositie voert en AB deel neemt aan het college?  
 
De fractie PACT Aalsmeer heeft vier jaar oppositie gevoerd, op inhoud.  
 
De AB-fractie zegt dat er nu geen inhoud meer is. Het verkiezingsprogramma van AB zal meer 
duidelijkheid geven. 
 
Onderschreven wordt het in Aalsmeer komen tot een vestiging voor voortgezet onderwijs.  
 
Sprekend over het AVVP wordt gemist dat PACT denkt aan de leefbaarheid in Aalsmeer.  
 
Wat bedoelt de fractie PACT Aalsmeer met het doorzetten van een nieuwe koers? 
 
De opmerkingen van PACT Aalsmeer over de sociale kant, o.a. de WMO, worden gedeeld.  
 
Ook AB betreurt het dat de actualisatie van de nota Wonen 21 nog niet aanwezig is.  
 
De financiële risico’s ten aanzien van &2=1 en Green Park mogen niet groter worden.  
 
Het is inderdaad jammer dat er geen jongerenraad meer is. Het is de vraag of de gemeente een 
dergelijke raad moet instellen.  
 
Het is goed dat het WMO-loket in het raadhuis is ondergebracht.  
 
De AB-fractie wil de plannen voor Drie Kolommenplein en Raadhuisplein sneller zien.  
 
De door de VVD-fractie voorgestelde markt voor duurzame energie heeft de instemming.  
 
Wethouder Overbeek gaf aan dat twee partijen over het minimabeleid hebben gesproken. Ook 
AB heeft hierover gesproken; zij dient een motie in ten aanzien van voedselbanken.  
 
Het op de stoep parkeren is geen oplossing en verkeersremmende maatregel. De opmerking 
van de wethouder is onterecht.  
 
Er zijn problemen ten aanzien van het grootschalig onderhoud van de wegen, stoepen. De frac-
tie nodigt de wethouder uit situaties in de gemeente te bekijken 
 
Niet duidelijk is wat de wethouder bedoelt met de opmerking zijn stinkende best te doen, gelet 
ook op de frisse wind die bij de vorige verkiezingen aan de orde is geweest. 
 
Het spoorboekje moet er snel komen! 
 
Ten aanzien van de projecten die geen geld opleveren kan De Werven worden genoemd.  
 
N201 jeugdhonk; Sander is de beheerder en niet een jongerenwerker.  
 
Wethouder Nijmeijer wijst erop dat van tevoren was ingecalculeerd dat geen winst zou worden 
gemaakt, als gevolg van een grote vervuiling. Daarvoor zijn ISV-gelden verkregen. 
 
Wethouder Fransen heeft aangegeven dat een maatregel voor anders parkeren aan de Oos-
teinderweg effecten heeft op de snelheid van het verkeer. Het is niet zo dat het op de stoep 
parkeren wordt gepromoot.  
 
Achterstallig onderhoud wegen; de wethouder heeft daarover een andere mening dan de fractie 
van AB.  
 
Wethouder Overbeek bevestigt dat Sander de beheerder van N201 is. Hij helpt ook bij het or-
ganiseren van activiteiten. Er worden stappen gezet om een jongerenwerker aan te stellen.  
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Uiteraard heeft ook de AB-fractie aandacht voor het minimabeleid.  
 
Het zou goed zijn aan te geven wat het meest gewenste niveau is van de bibliotheekvoorzie-
ning in Aalsmeer. Jaarlijks wordt bijna � 800.000 daaraan besteed. Hij wil horen of de raad van 
mening is dat alle wijken op dezelfde wijze als thans worden bediend. Wellicht moet daarover 
op een ander moment worden gesproken.  
 
                                                          Tweede termijn 
 
De CDA-fractie dient de volgende moties in: 
motie 1.  
Voortgezet onderwijs in Aalsmeer (samen ingediend met VVD).  
De bezetting van de twee brede scholen laten zien dat Aalsmeer verjongt. De komende jaren 
zal een toenemend aantal kinderen naar het voortgezet onderwijs gaan.  
 
motie 2.  
Baggerbeleid 2009 (samen ingediend met VVD) 
Voor het aantrekkelijk houden van de Westeinderplas moet voldoende vaardiepte aanwezig 
zijn; op een aantal plaatsen is dat niet aan de orde.  
 
De fractie PACT Aalsmeer antwoordt op de vraag van AB over de nieuwe koers die AB mist. 
Enkele onderdelen daarvan: er zal 30% sociale woningbouw moeten plaatsvinden; veel star-
terswoningen zijn en worden gerealiseerd. Er is een hoog ambitieniveau op het gebied van 
duurzaam bouwen. Burgerparticipatie is een nieuw fenomeen. Klimaatbeleid is nieuw geformu-
leerd moet hoge ambitiedoelstellingen. Het Surfeiland kan behouden worden voor recreanten 
met kleinschalige horecagelegenheid. De grenzen voor bijzondere bijstand zijn verhoogd van 
100% naar 125%.  
 
De VVD-fractie dient de volgende moties in: 
motie 3.  
Voormalige bloemenschuur Stokkeland (samen met CDA) 
 
motie 4.  
Derde brug naar Stokkeland (samen met CDA) 
 
motie 5. Kabel-tv CAIWAY  
 
De AB-fractie dient een amendement en vijf moties in: 
 
amendement A: 
Green Park  
 
motie 6:  
Gehandicaptenvervoer  
 
motie 7:  
Bezuinigingen op subsidies cultuur/maatschappelijk/welzijn 
 
motie 8:  
Schiphol 
 
motie 9:  
Voedselbanken 
 
motie 10:  
Fulltime jongerenwerker 
 

 Schorsing 
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Reactie college op moties en amendementen 
 
Amendement A: Green Park 
Wethouder Nijmeijer meldt dat het college het amendement ontraadt. Er wordt marktconform 
gewerkt.  
 
Motie 1: Voortgezet onderwijs in Aalsmeer 
Wethouder Overbeek zegt dat de motie aansluit bij de ingeslagen weg. Het is te vroeg om aan 
het einde van deze collegeperiode de financiële gevolgen in beeld te brengen. Er moet veel ge-
beuren alvorens een plan kan worden gemaakt. Wel kan een globale berekening worden gege-
ven. Dit kan in de motie worden vermeld.  
 
Motie 2: Baggerbeleid 2009  
Wethouder Fransen meldt dat het niet gebruiken van de ingerichte vooroevers te maken heeft 
met het niet aan de kwaliteitseisen voldoen van de te lozen bagger (vanuit Leimuiden). Hierover 
vinden discussies met het waterschap plaats. De vooroevers bij het Reigerbos zijn niet van de 
gemeente, zodat zij daarover niet kan besluiten. Het bedrag in de najaarsrapportage is nog niet 
gebruikt. Er zijn plannen om het stedelijk water uit te baggeren. Het baggerplan wordt nog dit 
jaar uitgevoerd. Ook hier was de kwaliteit van de bagger slechter dan was aangenomen.  
Een baggerplatform werkt aan het bepalen van de opgave voor de Westeinderplassen. Komen-
de week komt in het college een notitie aan de orde over de stand van zaken met betrekking tot 
baggeren. De raad krijgt daarna de notitie ter informatie toegezonden. De doelstelling is met het 
baggerplatform voor 1 maart 2010 met oplossingen te komen. Uiteraard moeten de problemen 
voor het vaarseizoen zijn opgelost. De motie wordt ontraden. 
 
Motie 3: Voormalige bloemenschuur Stokkeland  
Wethouder Fransen stelt voor de motie in te trekken, de komende week kennis te nemen van 
het dossier over de bloemenschuur en op basis daarvan het standpunt te bepalen. Wordt de 
motie niet ingetrokken, dan wordt deze ontraden. 
 
Motie 4: Derde brug Stokkeland 
Wethouder Nijmeijer memoreert dat uit de participatie, met de klankbordgroep, de wens voor de 
derde brug is gekomen. Dit is teruggelegd in de dorpsraad De Dorper, die dit ondersteunt. Twee 
motivaties hierbij zijn: 
- een korte wandelroute vanuit het centrum naar het Stokkeland; 
- vanuit Stommeerkade een nog kortere route naar de scholen in Dorp.  
Twee jaar geleden zijn de kosten berekend; er is subsidie toegekend. Het college ontraadt de 
motie.  
 
Motie 5: Kabel-tv Caiway 
Wethouder Fransen benadrukt dat de gemeente niet gaat over de vrije marktwerking. Deson-
danks is het college bereid aan het verzoek te voldoen en te overleggen met Caiway. De raad 
wordt over het resultaat daarvan geïnformeerd.  
 
Motie 6: Gehandicaptenvervoer  
Wethouder Overbeek erkent dat er de nodige problemen zijn met het gehandicaptenvervoer. 
Daarom wordt opnieuw aanbesteed. Het is verkeerde energie om nu een analyse van de pro-
blemen te maken. Het is belangrijker zich te richten op het aanbestedingsproces. Hierbij worden 
PRG en Seniorenraad betrokken. De motie wordt ontraden. 
 
Motie 7: Bezuinigingen op subsidies cultuur/maatschappelijk/welzijn  
Wethouder Overbeek licht toe dat de bezuinigingstaakstelling het totale subsidiebudget betreft. 
Het is onverstandig bepaalde sectoren uit te sluiten van de toekomstige heroverweging. Toege-
zegd wordt dat wordt ingezet op een cultuurnota. Van daaruit wordt gekeken wat cultuur de 
gemeente Aalsmeer waard is. De motie wordt ontraden. 
 
Motie 8: Schiphol  
Wethouder Fransen ontraadt de motie. Reden is het verzoek op korte termijn in overleg te tre-
den met bewonersplatform Geus. Dat overleg vindt al regelmatig plaats. Geus is vanaf het be-
gin tegen het hebben van eigen meetpunten geweest. Met de fractiespecialisten is eerder vast-
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gesteld dat als er behoefte is aan overleg over Schiphol, een dergelijk overleg wordt georgani-
seerd. Binnenkort vindt een overleg plaats.  
 
Motie 9: Voedselbanken 
Wethouder Overbeek wijst erop dat het initiëren van voedselbanken geen kerntaak van de 
overheid is. Is een voedselbank in een gemeente aanwezig, dan wordt bekeken of de mensen 
die zich bij de voedselbank melden op een goede manier kunnen worden toegeleid tot de voor-
zieningen in de gemeente. De gemeente Aalsmeer heeft een goed minimabeleid. Er zijn con-
tacten met de Voedselbank in Haarlemmermeer. Aalsmeerders die zich daar melden worden 
toegeleid naar voorzieningen in Aalsmeer. Met de communicatiemedewerker zal ervoor worden 
gezorgd dat het minimabeleid aandacht krijgt. De motie wordt ontraden.  
 
Motie 10: Fulltime jongerenwerker  
Wethouder Overbeek deelt mede dat een Aalsmeerse jongerenwerker is aangesteld. Hij zal 
binnen N201 aan het werk gaan voor het inloopwerk. Functioneert dit goed, dan zullen de activi-
teiten in Bon Ami worden beëindigd. Er is geen geld voor een extra jongerenwerker. De motie 
wordt ontraden. 
 

 Schorsing 
 
 
 
 
 
 
 
T 
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Stemming over amendementen en moties 
Motie 1 
De CDA-fractie heeft met de motie Voortgezet onderwijs niet de bedoeling gehad dat diepgaan-
de rapporten worden gemaakt. Ingestemd wordt met het globaal in kaart brengen van de finan-
ciën en mogelijkheden.  
 
Motie 2 
De wethouder heeft een aantal argumenten genoemd, op grond waarvan de motie Baggerbe-
leid 2009 kan worden ingetrokken. De toegezegde notitie wordt afgewacht.  
 
Motie 3 
De VVD-fractie is gevoelig voor de argumenten van de wethouder ten aanzien van de motie 
Bloemenschuur. De motie wordt vandaag niet in stemming gebracht.  
 
Motie 4 
De motie Derde brug Stokkeland en de motie Kabel-tv Caiway worden gehandhaafd.  
 
Amendement A 
De AB-fractie verzoekt het amendement in stemming te brengen. Zij verwijst naar de Schinkel-
polder, waar grond zonder marktconforme prijzen is verkocht. Bij Green Park moet dit worden 
voorkomen. 
 
Motie 6  
De motie Gehandicaptenvervoer wordt ingetrokken, als de wethouder de toezegging doet de 
raad te informeren over de resultaten van het gesprek met de PRG en hoe een en ander wordt 
vertaald naar aanbestedingseisen.  
 
Wethouder Overbeek antwoordt dat op 7 januari 2010 overleg plaatsvindt met de PRG en Seni-
orenraad over het programma van eisen. Na het overleg wordt de raad over de resultaten geïn-
formeerd.  
De AB-fractie trekt de motie in.  
 
 
Motie 7, 8 en 9 
De moties over bezuinigingen subsidies cultuur/maatschappelijk/welzijn en Schiphol worden 
gehandhaafd. Dit geldt ook voor de motie Voedselbanken. Het is niet de bedoeling van AB in 
Aalsmeer een voedselbank op te richten. Mensen die zich bij de gemeente melden moeten 
worden geïnformeerd over de voedselbank elders.  
 
Wethouder Overbeek gaat er primair vanuit dat het voorzieningenniveau in deze gemeente zo-
danig is dat gebruik van voedselbanken niet noodzakelijk is. Uiteraard zijn er altijd situaties dat 
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een verwijzing zinvol kan zijn. In G2 zal worden besproken of verwijzing naar voedselbanken 
kan plaatsvinden.  
 
Motie 10 
De AB-fractie heeft begrepen dat de jongerenwerker al is aangesteld. De motie wordt ingetrok-
ken.  
 
Op verzoek van de VVD-fractie wordt de vergadering geschorst.  
 Na heropening van de vergadering worden amendement en moties in stemming gebracht. 
 
Amendement A, Green Park 
De CDA-fractie heeft geen behoefte aan dit amendement. Dit geldt ook voor de fractie PACT 
Aalsmeer; er is voldoende geborgd daar geld te verdienen. De VVD-fractie is tegen.  
Het amendement is verworpen met vier stemmen voor.  
 
Programmabegroting 2010 
Met algemene stemmen wordt de programmabegroting 2010 vastgesteld.  
 
Motie 1, Voortgezet onderwijs in Aalsmeer  
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
Motie 4. Derde brug naar het Stokkeland 
De fractie PACT Aalsmeer kan instemmen met de motie als de intentie is dat de voorbereiding 
wordt aangehouden en opnieuw ter besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd.  
De voorzitter bevestigt deze interpretatie.  
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
Motie 5, Kabel-tv Caiway 
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
Motie 7 Bezuinigingen subsidies cultuur/maatschappelijk/welzijn 
De CDA-fractie wil de bezuinigingen op de subsidies in totaliteit bekijken en is tegen de motie. 
Dit geldt ook voor de fractie PACT Aalsmeer. Het is voorbarig om nu een beslissing te nemen 
over de taakstelling. De VVD sluit zich hierbij aan. 
De motie is verworpen met 4 stemmen voor en 15 stemmen tegen.  
 
Motie 8, Schiphol 
De CDA-fractie acht het belangrijk met de wethouder in gesprek te blijven over onder andere de 
nieuwe Luchtvaartnota. Dat is voldoende; zij stemt tegen de motie. De fractie PACT Aalsmeer 
acht de motie overbodig. De fracties van VVD en AB stemmen voor de motie. 
De motie is verworpen met 8 stemmen voor en 11 stemmen tegen. 
 
Motie 9, Voedselbanken 
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 

R-3 
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Vaststellen najaarsrapportage 2009 
Portefeuillehouder: P.J.M. Litjens  
 
De AB-fractie noemt de toelichting van het college inzake het overmaken van � 1,1 miljoen naar 
de algemene vrije reserve verhelderend. Overigens maken de reserves bovenwijkse voorzie-
ningen en bouwgrondexploitaties een zorgelijke indruk. Hopelijk kan op korte termijn een voor-
stel voor aanvulling worden verwacht. Ingestemd wordt met de najaarsrapportage.  
 
Portefeuillehouder Litjens zegt dat binnenkort de Nota reserves en voorzieningen aan de orde 
komt. Daarin zit een analyse over de toereikendheid van de reserves en voorzieningen.  
 
Met algemene stemmen wordt de najaarsrapportage 2009 vastgesteld.  
 

R-4 
 

Visiedocument Polderzoom 
Portefeuillehouder: B.J. Nijmeijer  
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Wethouder Nijmeijer licht toe dat het steeds de bedoeling is geweest dat minimaal 175 woon-
eenheden zouden worden gerealiseerd en maximaal 263. Door het wegvallen van een zin in het 
voorstel was er enige verwarring over het percentage sociale woningbouw. In de grondexploita-
tie is uitgegaan van 182 woningen, waarvan 51 appartementen sociaal.  
 
De CDA-fractie constateert dat vele keren over dit plan wordt gesproken als gevolg van mis-
communicatie en verschil van mening over het aantal woningen. Herinnerd wordt aan het mas-
terplan De Tuinen van Aalsmeer (2007), waarin vijf deelgebieden werden genoemd met totaal 
327 woningen, waarvan 15% sociaal. De raad wil 30% sociaal. Voor de Spoorlaan was het niet 
mogelijk een aantal sociale woningen op te nemen. Verwarring is ontstaan door het samenvoe-
gen van Stommeerkade en Polderzoom, maar ook door de onderverdeling van het gebied. Ver-
zuimd is de woningen van Voor de Willigen mee te nemen. Gekomen werd op minimaal 175 en 
maximaal 263 woningen.  
In een memo van 21 september 2009 werd voor Polderzoom 1 en 2 uitgegaan van 182 wonin-
gen, waarvan 51 sociaal (28%). De deelgebieden Polderzoom en Spoorlaan samen komen op 
maximaal 324 woningen, waarvan 51 sociaal. Dit is 15% sociaal. Gelet op de aantallen blijven 
voor de gebieden Opheliahof, Zwarteweg 1 en 2: 13 woningen over. Dat zal toch niet zo zijn. 
Conclusie is dat in de Polderzoom behoorlijk is verdicht, zonder dat het aantal sociale woningen 
meestijgt. De CDA-fractie hecht er groot belang aan dat bij de verdichting de sociale woning-
bouw evenredig meestijgt in daadwerkelijke aantallen.  
 
Wethouder Nijmeijer zegt dat de aangegeven berekening niet geheel juist is. In het masterplan 
was in de Polderzoom geen sociale woningbouw voorzien. Nu worden 51 van de 182 woningen 
sociaal. De 15% sociaal was voorzien bij de Ophelialaan. Eerder is duidelijk aangegeven dat 
geen sociale woningbouw kan plaatsvinden zonder te verdichten. Rekening moet worden ge-
houden met: 
- een sociale opgave, zoals door de raad is neergelegd 
- de beeldkwaliteit 
- de financiën 
 
Voor de CDA-fractie blijft het zo dat bij verdichting de sociale woningen evenredig meestijgen.  
 
De fractie PACT Aalsmeer heeft eerder aangegeven alleen met verdichting te kunnen instem-
men als de zekerheid bestaat dat wat wordt gebouwd gebruikt wordt ter compensatie van het 
tekort aan sociale woningen. Zij zal een amendement indienen waarin wordt uitgegaan van 30% 
sociale woningbouw; bij verdichting moet het aandeel sociaal evenredig meestijgen. Het is niet 
duidelijk waarom voor het appartementencomplex in de Spoorlaan een gesloten front richting 
Burg. Kasteleinweg geldt en niet voor Polderzoom.  
Het DSO moet onlosmakelijk onderdeel uitmaken van de besluitvorming, omdat het dan onder-
deel uitmaakt van het beeldkwaliteitplan. De gezamenlijke fracties dienen hierover een amen-
dement in. De randvoorwaardenkaart geeft een minimum en maximum aantal woningen aan. 
Leidt het maximale aantal tot 25 woningen per ha? Blijft bij het verder verdichten het aantal 
woontorens ongewijzigd? 
Een amendement wordt ingediend over het Parkje van Kooi. Het Bosje van Kooi moet, voor zo-
ver de kwaliteit van de bomen dit toelaat, in tact blijven en worden ingericht als parkje.  
 
Wethouder Nijmeijer heeft geen bezwaar tegen een parkje; er komt ook een speelplekje. Het 
gebied is 10 ha, waarvan 6000 m² bedrijventerrein. Uitgaande van 9 ha voor woningbouw en 
maximale verdichting tot 270 woningen, betekent het 30 woningen per ha. Dit is een dorpse uit-
straling. Rekening houdend met een gedeelte hoogbouw, heeft de rest van het gebied een lage 
bebouwingsdichtheid. Er is een globaal beeld van de woontorens. Op de randvoorwaardenkaart 
is het bouwvlak exact aangegeven; de hoogte is bepaald op maximaal 17 meter. Het DSO is 
onderdeel van de besluitvorming. Het is mogelijk bij de N201 een open front te hebben, al zul-
len wellicht enkele voorzieningen moeten worden getroffen, o.a. ten aanzien van geluid.  
 
De fractie PACT Aalsmeer vraagt of kan worden geconcludeerd dat het ontwerp voor de Spoor-
laan niet gewijzigd had hoeven worden. Berust de wijziging op architectonische overwegingen? 
 
Wethouder Nijmeijer antwoordt dat een en ander destijds anders is aangegeven. 
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De fractie PACT Aalsmeer constateert dat op verkeerde gronden een beslissing is genomen. 
De � 250.000 voor 75 cm extra was niet nodig geweest.  
 
Wethouder Nijmeijer merkt op dat dit nog zal moeten blijken, omdat het definitieve plan nog 
moet worden gemaakt. De bestemmingsplanprocedure is gaande.  
 
De fractie PACT Aalsmeer dient de volgende amendementen in: 
- 30% sociale huur en koop 
- DSO (samen met de andere fracties) 
- ontwerp appartementen (samen met AB ingediend) 
- Parkje van Kooi; gelet op de toezegging van de wethouder wordt dit amendement ingetrokken.  
 
De VVD-fractie sluit zich grotendeels aan bij de vorige fracties. De afgelopen tijd zijn veel zaken 
aan de orde geweest in gesprekken met de wethouder, zoals hoogte, aantal woningen, sociale 
woningen, bebouwingsdichtheid, speelgelegenheid, groen, openbaar aanzicht, duurzaamheid, 
wegen, kwelwater, fietspaden, open karakter appartementencomplex. De grootste zorg van de 
fractie blijft de dichtheid. Het aandeel van 30% sociale woningbouw moet worden gehaald. 
 
De AB-fractie maakt complimenten voor de kwaliteit van de presentatie die de raad kortgeleden 
van het plan heeft gehad. Vanavond zal niet op de participatie worden ingegaan.  
Voor dit deelgebied heeft de raad een masterplan vastgesteld met 164 woningen. Het DSO 
geeft 182 woningen aan. Het Visiedocument biedt ruimte voor verdichting tot 263 woningen (= 
30 woningen per ha). Een dergelijke verdichting van meer dan 60% acht de fractie ongewenst; 
het past niet bij het dorpse karakter van dit gebied. Als in het bestemmingsplan vastligt dat er 
263 woningen kunnen worden gebouwd, zijn bouwaanvragen gebonden beschikkingen en moe-
ten worden verleend. De fractie wil enige verdichting toestaan om het aandeel sociale woningen 
te vergroten. Dit moet worden beperkt tot 25% van wat in het masterplan staat. Het maximum 
aantal woningen voor dit gebied moet worden vastgesteld op 205. 
Het is een compliment waard, dat wordt gekomen op 28% sociale woningen. Bij verdichting 
moet het percentage sociale woningen hoger worden. Helaas worden in het Visiedocument 
geen uitspraken gedaan over het aandeel sociale huurwoningen. De meest recente analyses in 
het kader van de woonvisie wijzen erop dat Aalsmeer de komende jaren met name behoefte 
heeft aan sociale huurwoningen. Hierover wordt een amendement ingediend. 
Het amendement van PACT over beeldkwaliteit/DSO wordt gezamenlijk ingediend en onderte-
kend.  
Moeite heeft de fractie met hoogbouw rondom de oude N201. De opengevelstructuur is van 
wezenlijk belang. Argumenten als geluidbelasting hebben geleid tot een gesloten gevel. Om het 
benodigde aantal appartementen te realiseren is voor een extra woonlaag gekozen. Het moet 
niet zo zijn dat het nu aan de orde zijnde appartementencomplex ook 17 meter hoog wordt. De 
fractie dient een amendement in om de bouwhoogte te beperken tot 15 meter; dit kan met het 
halfverdiept aanleggen van een parkeergarage. 
De toezegging dat het college zich zal inspannen om het ambitieniveau duurzaam bouwen te 
realiseren is vaag. Het ambitieniveau mag hoger zijn dan eerder is gesteld. Kan dit hogere ni-
veau niet worden gehaald, dan moet de reden daarvan goed geargumenteerd worden aange-
geven. Over dit onderwerp wordt een amendement ingediend.  
De volgende amendementen worden ingediend: 
- aantal woningen: maximaal 205 
- duurzaam bouwen; ambitieniveau verhogen van niveau C naar niveau B 
- aandeel sociale woningen: minimaal 30%, ook bij verdichting 
- bouwhoogte deelgebied Aalsmeerse Zoom; maximaal 15 meter  
- huurwoningen: 50% van de woningen in het sociale segment 
 
Wethouder Nijmeijer attendeert erop dat ook bij het gaan naar een dichtheid van 20 naar 30 
woningen per ha sprake is van een dorpse uitstraling. Als gevolg van de crisis lukt het op dit 
moment niet grote kavels met grote woningen in de markt af te zetten. Het masterplan is van 
voor de crisis. De randvoorwaardenkaart geeft de zekerheid dat niet meer kan worden gereali-
seerd dan wat is aangegeven. Moet het anders worden, dan komt het college terug bij de raad. 
Met het terugbrengen van het maximum aantal woningen, een hogere verdichting en nog meer 
sociale woningen, komen beeldkwaliteit en financiën in de knel. Voor 30% sociale woningbouw 
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zijn vier of vijf woningen extra nodig. Om een en ander financieel neutraal te houden zijn ook 
nog eens vier of vijf woningen extra nodig. Het is aan Eigen Haard om te bepalen welke soort 
woningen wordt gerealiseerd. Op dit moment is sprake van een grote behoefte aan apparte-
menten.  
Qua aantal woningen is een marge nodig. Het in het bestemmingsplan opnemen van maximaal 
263 woningen wil niet zeggen dat dit aantal wordt gerealiseerd. Het gaat om de juiste balans, 
de markt en het resultaat van Eigen Haard in de onderhandelingen met de ontwikkelaar. 
 
De AB-fractie wijst erop dat van de raad wordt gevraagd een contracterend document vast te 
stellen. Er is geen bezwaar tegen het daarbij hebben van een marge, maar een marge van 60% 
ten opzichte van het masterplan is veel. Om steun van de raad de verkrijgen, moet worden ge-
keken naar wat realistisch is; 80 woningen boven het huidige DSO is te veel.  
 
De vergadering wordt geschorst.  
 
Na heropening van de vergadering meldt de fractie PACT Aalsmeer dat het amendement 30% 
sociale huur en koop geldt voor het hele Polderzoomgebied.  
Mag het amendement van AB over duurzaam bouwen worden gelezen dat het ambitieniveau 
wordt verhoogd van niveau B voor duurzaam bouwen en niveau A voor energie?  
 
De AB-fractie bevestigt dit laatste. De fractie wijzigt het amendement over het aantal woningen 
in een motie. Gezien het fundamentele karakter verzoekt de fractie deze motie als eerste in 
stemming te brengen.  
 
De overige fracties stemmen ermee in dat de motie voorafgaande aan amendementen en be-
sluit in stemming wordt gebracht.  
 
Wethouder Nijmeijer geeft een preadvies over de motie en amendementen: 

- amendement 30% sociale huur en koop (gewijzigd). Grondgebonden sociale woningen 
zal de exploitatie meer onder druk zetten. Het college ontraadt het amendement. 

- amendement DSO Polderzoom. Ook de onderliggende stukken horen bij de besluit-
vorming.  

- amendement ontwerp appartementen. Het college heeft hiertegen geen bezwaar. 
- amendement bouwhoogte wordt ontraden, omdat de exploitatie daarmee negatief wordt 

beïnvloed.  
- amendement duurzaam bouwen, inclusief energieniveau op ambitieniveau A.  
- amendement huurwoningen. De gemeente gaat over de toewijzing van het sociale 

segment. De rest moet overgelaten worden aan de ontwikkelaar en Eigen Haard. Het 
amendement wordt ontraden. 

- amendement 30% sociale woningen wordt ontraden. 
- motie maximaal 205 woningen, kan de steun van het college krijgen.  

 
Overgegaan wordt tot stemming 
 

  motie AB aantal woningen 
- De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 
amendement AB sociale woningen 
De fractie PACT Aalsmeer wijst op een eerder aangenomen motie om 30% sociaal te realiseren 
in de Spoorlaan. Dat is niet gelukt; daarom moet compensatie plaatsvinden, zo mogelijk in Pol-
derzoom. Het amendement wordt verworpen met de stemmen van de leden van de fracties van 
PACT en AB voor en van CDA en VVD tegen. 
 
amendement PACT 30% sociale huur en koop 
Het amendement wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
amendement PACT/AB/CDA/VVD, DSO Polderzoom 
Het amendement wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
amendement PACT/AB ontwerp appartementen 
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De CDA-fractie zal zich beraden op de opmerkingen van de wethouder ten aanzien van de 
Spoorlaan. Ingestemd wordt met het amendement.  
Ook de fracties PACT Aalsmeer en AB zullen terugkomen op wat in de Spoorlaan aan de orde 
is geweest.  
Het amendement wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
amendement AB bouwhoogte  
De fractie PACT Aalsmeer is tegen het amendement; de beperking tot vijf bouwlagen is vol-
doende. Verdiept parkeren kost extra geld.  
De AB-fractie meent dat een discussie over de Spoorlaan, voordat over de bouwhoogte wordt 
gestemd, de gezichtspunten zou kunnen veranderen.  
Met de stem van de leden van de fractie van AB voor en van de overige fracties tegen wordt het 
amendement verworpen. 
 
amendement AB duurzaam bouwen  
Het amendement wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
amendement AB huurwoningen 
De fractie PACT Aalsmeer heeft er vertrouwen in dat Eigen Haard dit op basis van de marktsi-
tuatie weloverwogen zal doen.  
Met de stem van de leden van de fractie van AB voor en van de overige fracties tegen wordt het 
amendement verworpen. 
 
Visiedocument Polderzoom (geamendeerd) 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  
 
Wethouder Nijmeijer geeft aan dat het college over de Spoorlaan het gesprek aangaat met het 
Ontwikkelingsbedrijf. 
 

 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering.  

 


